
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 22. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 267
Vil ministeren oplyse status for anvendelsen af grundkøbslåneordningen, som blev vedta-
get i 2015 for at give store bykommuner med en markant befolkningstilvækst mulighed for
at yde et ekstra grundkøbslån med henblik på etablering af almene boliger i boligområ-
der, hvor grundudgifterne ikke muliggør byggeri af almene boliger inden for maksimums-
beløbet, herunder bl.a. for så vidt angår forbrug indtil nu, antal tilsagn hhv. afslag på
støtte samt beliggenhedskommune for disse projekter? Vil ministeren endvidere oplyse
forventningen til det fremadrettede forbrug frem til forsøgsordningens udløb i 2025?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Halime Oguz (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Halime.Oguz@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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